
Historisch Genootschap Waddinxveen   

  
 Secretaris: Nel Benders, Overtoom 25,   

 2741 MS WADDINXVEEN Telefoon: 06-42 91 55 69    

 E-mail: secretaris@hgwaddinxveen.nl    

 K.v.K. Gouda nr. 40465737 – Bankrek.: NL72 RABO 0366 8011 55  

  

  

  

  

  

             Verslag Algemene Ledenvergadering 2022  

             Datum: 10 mei 2022  

             Plaats: Cultuurhuys De Kroon, Gouweplein 1, Waddinxveen  

  

1. OPENING EN MEDEDELINGEN  

Voorzitter de heer H. de Bas opent de vergadering en heet iedereen – in het bijzonder erelid Henk Smid en de 

nieuwe leden van de vereniging - hartelijk welkom. . 

Er zijn 34 personen aanwezig, er is bericht van verhindering ontvangen van de heren P. Smit en Q. 

Groenendijk. De heer B. Wiekart komt iets later. 

Verder geen mededelingen.  

  

2. NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING 5 OKTOBER 2021 

Tekstueel geen opmerkingen.  

Naar aanleiding van: bij agendapunt 4 wordt gesproken over de hoge verzekeringspremie. De heer G. den 
Dekker vraagt of hiermee iets is gedaan. De vicevoorzitter geeft aan ermee bezig te zijn, ook in het kader 
van de verbouwing van het pand aan de Mauritslaan. 
De notulen worden vastgesteld.  

  

3. JAARVERSLAG SECRETARIS 2021  

Secretaris mevrouw N. Benders geeft een korte toelichting op het jaarverslag. Door de coronatijd zijn er 
minder bestuursvergaderingen gehouden maar veel werkzaamheden binnen de vereniging vonden toch 

doorgang, zeker in het depot. 

Naar aanleiding van het verslag vraagt de heer G. den Dekker of er vanuit het HGW input geleverd kan 

worden voor straatnamen bij de straatnamencommissie. Enkele suggesties zijn namen van molens die in 
Waddinxveen hebben gestaan en namen van meubels, aangezien Waddinxveen veel meubelindustrie 

heeft gehad. De heer J. Mulder zal gevraagd worden deze suggesties mee te nemen. 

  

4. FINANCIEEL VERSLAG 2021 & BEGROTING 2022  

Penningmeester de heer A. Weijermars geeft een korte toelichting op het financieel overzicht.  

We kunnen tevreden zijn met de financiën. Door de coronatijd zijn er minder kosten gemaakt en de inkomsten zijn 

bijna gelijk gebleven aan de jaren daarvoor. 

De Rabo-certificaten staan tegen de nominale waarde op de balans omdat de werkelijke waarde fluctueert. Deze 
certificaten brengen wel jaarlijks 6% rente op.  

Enkele correcties van posten van het jaar ervoor zijn in dit overzicht doorgevoerd. 

Voor het digitaliseren van het eerste gedeelte van het Weekblad voor Waddinxveen zijn kosten gemaakt. Er is 
een gift van de Rabobank en een subsidie van het Prins Bernhard Cultuurfonds hiervoor ontvangen. Voor het 

laatste gedeelte van de digitalisering wordt nog onderhandeld met de gemeente om dit (mee) te financieren.  

De begroting wordt vastgesteld. 

Een compliment voor de penningmeester. 
 



 

5. VERSLAG KASCONTROLECOMMISSIE   

De heren A. Both en R. Snelleman hebben bij de penningmeester de boekhouding over 2021 gecontroleerd. De 
heer R. Snelleman deelt namens de kascommissie mee, dat de boekhouding een getrouw beeld geeft van de 

financiële situatie van de vereniging.     

  

6. DECHARGE BESTUUR  

Op voorstel van de kascommissie verleent de vergadering het bestuur decharge voor het gevoerde financiële 
beleid en de penningmeester voor het gevoerde beheer over het jaar 2021.  

  

7. BENOEMING KASCONTROLECOMMISSIE  

De heren A. Both en R. Snelleman worden bedankt voor hun zitting in de kascommissie. De heer R. Snelleman 
wordt voor het tweede jaar benoemd en de heer F. Bos wordt als nieuw lid benoemd in de kascommissie.  

  

9. HUISVESTING  

De heer H. de Bas geeft de stand van zaken weer met betrekking tot de huisvesting van het pand 

Wereldwijd aan de Mauritslaan. Dit pand wordt helemaal gerenoveerd en uitgebreid. Het HGW gaat het 
delen met vier andere organisaties, te weten: Vluchtelingenwerk, Gered Gereedschap, Waddinxveense 

Kunstkring en RTW. De planning is dat het pand eind 2022/begin 2023 opgeleverd wordt. Er komen een 

expositieruimte, depot en opslagruimte voor het HGW. De huurvoorwaarden zijn op dit moment nog 

niet bekend, waarschijnlijk zal het HGW huur gaan betalen maar tegelijkertijd subsidie ontvangen. Alle 

organisaties betalen dezelfde prijs per m². 

De heer L. de Jong vraagt of er acties op touw gezet zijn om de inrichting van het pand te financieren. 

Dit is nog niet het geval, er wordt eerst gekeken wat er allemaal nodig is.  

De heer R. Kempkes informeert of er voldoende parkeerplaatsen zijn rondom het gebouw. Die zijn 

gepland. De omwonenden hebben de toezegging dat er geen grote evenementen in het pand gehouden 

gaan worden zodat zij niet te maken krijgen met parkeerproblemen. 

  

10. RONDVRAAG.  

Er zijn geen vragen.  

 

11. SLUITING ALGEMENE LEDENVERGADERING  

De voorzitter bedankt allen voor de aanwezigheid en sluit de vergaderring.  

  

Pauze  

  

Na de pauze geeft de heer Co Keizer een lezing getiteld Verdwenen molens in Waddinxveen.  

  

  

  

H. J. de Bas                                                            P. Benders-Los  

            Voorzitter                                                              Secretaris     


